

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

COT/7/Add.8

13 August 1965

Special Distribution

---

Original: English

LONG-TERM ARRANGEMENT REGARDING TRADE IN  
COTTON TEXTILES

Invocation of the Long-Term Arrangement by the United States

Addendum

The following communication, relating to the information set forth in COT/7/Add.3 has been submitted to the Director-General by the United States Mission for notification to the Cotton Textiles Committee.

---

"By diplomatic note, dated 12 July 1965, the United States Government informed the Government of Mexico that it was renewing the restraint on Category 22 for the twelve-month period beginning on 15 July 1965, at a level of 110,000 as against 100,000 square yards in the previous year."

---

ACCORD A LONG TERME CONCERNANT LE COMMERCE INTERNATIONAL  
DES TEXTILES DE COTON

Recours des Etats-Unis à l'Accord à long terme

Addendum

La Mission des Etats-Unis a transmis au Directeur général, pour l'information du Comité des textiles de coton, la communication ci-après relative aux renseignements contenus dans le document COT/7/Add.3.

---

"Par note diplomatique en date du 12 juillet 1965, le gouvernement des Etats-Unis a informé le gouvernement du Mexique qu'il renouvelait, pour la période de douze mois commençant le 15 juillet 1965, au niveau de 110 000 yards carrés contre 100 000 l'année précédente, la limitation appliquée aux textiles de coton de la catégorie 22."